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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí    12. října 2015   42. týden 

pondělí    26. řijna 2015   44. týden 
 

POZOR!  Mezi tříděný odpad rozhodně nepatří pneumatiky!!! 

Jiný, než tříděný odpad, nevyvážíme!!! 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

 

středa      14. října 2015  42. týden 

středa      28. října 2015  44. týden 

 
Od 1.8.2015 již nedojíždí sociální pracovnice na obecní úřad za účelem 

poradenské činnosti. Občané mají možnost kontaktovat paní Olgu Plesníkovou, 

sociální pracovníci, Městský úřad Bruntál, odbor sociálních věcí,                 tel.: 

554 706 159 a domluvit si osobní návštěvu nebo konzultaci. 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  

 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda 

Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                  -   13,00 - 16,30 

          St, Čt, Pá      7,00 - 8,00          8,00 - 11,30 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 

 pondělí    8.00 – 15.00    

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu   
 

 

 

V. Vojtíšek           starosta obce                554 773 151 

M. Marková matrika, sociální služby, ověřování                554 773 150 

     R. Soroková      podatelna, evidence obyvatel, pohledávky,  

                                    bytové hospodářství                                        554 773 152 

M. Nováková účetní obce, pokladna       554 773 153 

Ing. J. Kukučka   výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint 554 773 155 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 
 

 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  fax: 554 773 159 

 

Úřední hodiny OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30 

Středa                7:00-11:30      12:00-16:30  
 

Pracovní doba OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30  

Úterý                   7:00-11:30      12:00-15:00 

Středa                  7:00-11:30      12:00-16:30 

Čtvrtek                7:00-11:30      12:00-15:00 

Pátek                   7:00-11:30      12:00-14:30 

 

PROVOZNÍ DOBA POŠTY ve Světlé Hoře , tel. 554737212 
Pondělí                8:00-11:00      14:00-17:00  

Úterý                   8:00-12:00      13:00-15:00 

Středa                  8:00-11:00      14:00-17:00  

Čtvrtek                8:00-11:00      14:00-17:00  

Pátek                   8:00-12:00      13:00-15:00 

 

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je k dispozici 

24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i případné 

odborné zdravotnické rady 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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Vážení spoluobčané,  

všechny vás zdravím a předávám několik informací z dění v naší obci i na radnici. 

Jistě jste si všimli, že se nám podařilo dokončit chodník před bytovými domy směrem 

k jezdeckému areálu. Ještě chceme tento prostor doplnit novými lavečkami.  

V současné době probíhá oprava komunikace kolem garáží a v Dětřichovicích. 

Dokončujeme také opravu pouličního osvětlení. Obojí by mělo být hotovo zhruba do 

poloviny října.  

 Největší opravy nyní probíhají na budově radnice. Budova je zateplována, 

proběhne výměna oken a oprava střechy. Vše je prováděno na základě energetického 

auditu a tzv. uznatelné náklady budou pokryty z 90% ze státní dotace.  

Současně probíhá oprava vnitřních síťových rozvodů pro instalaci nového počítačového 

vybavení. Také zde využíváme státní dotaci. Z těchto důvodů je omezený a ztížený 

provoz obecního úřadu. Také občané musí procházet stavbou. Proto všechny prosím o 

pozornost a také o shovívavost. V současné době jsou všichni pracovníci přesunuti do 1. 

poschodí. Opravy budovy i modernizace počítačové sítě byly opravdu nutné. 

 Zakázku na dodávku kompostérů, popelnic a kontejnerů na biologicky rozložitelný 

odpad vyhrála firma ELKOPLAST. Nyní jsou kompostéry a kontejnery ve výrobě, poté je 

firma doveze do naší obce a následně budou předány občanům. Ke každému domku bude 

náležet jeden kompostér, mezi bytovými domy budou kontejnery 1100 litrů. Ve 

vytipovaných místech budou umístěny také hnědé plastové popelnice na tento druh 

odpadu. Tento odpad budeme vyvážet prostřednictvím firmy RUMPOLD, která provozuje 

svou kompostárnu v Bruntále. Náklady na pořízení odpadních nádob budou kryty také 

převážně z dotace.  

 Momentálně jsme zadali zpracování projektu na revitalizaci světelského rybníka. 

Projekt je nutný pro žádost o dotaci, o kterou se chceme ucházet. Rybník potřebuje 

odbahnění a také úpravy okolí. 

 Druhý projekt, který zpracováváme, bude také podkladem k žádosti o dotaci. Ta by 

měla být určena na opravy lesních cest ve vlastnictví obce. Máme záměr opravit lesní 

komunikaci v lese nad Dětřichovicemi, která je ve velmi špatném stavu. 

 Také jednáme se Správou a údržbou komunikací o nutných opravách „státních“ 

silnic v katastru obce. Nejvíce potřebuje opravit komunikace v Suché Rudné směr 

Kyselka. Také se zabýváme možnostmi na opravu „horní cesty“ v Podlesí. Obecní 

komunikace by měly být snad tedy všechny v pořádku. Starost nám dělá stav silnic 

„státních“, například okolo „Prametu“ a v Suché Rudné.  

 I tyto problémy jsme probírali na posledním jednání obecního zastupitelstva. 

Škoda, že na jednání chodí málo občanů. Někdy se jim ale ani nedivím. Jednání bývají 

zdlouhavá, někdy i zmatečná, pro občany často i nesrozumitelná a nepochopitelná. 

Projednávané materiály však občané mohou najít už před termínem jednání na obecním 

webu a takto se s nimi seznámit. Naposledy jsme však probírali i několik bodů, které byly 

duplicitní, jiné jsme museli ještě před hlasováním stáhnout z programu jednání např. pro 

jejich neopodstatněnost. Hodně připomínek některých zastupitelů se mohlo vyřešit 

návštěvou radnice. Ne vše je nutno dávat na papír, ne vše musí projít schvalovacím 

usnesením zastupitelstva. Není to jen škoda papíru, ale i škoda práce na obou stranách. I 
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zaměstnanci radnice mají své úkoly, které by měli plnit přednostně pro občany. Takto 

mnohdy nemají dost času, neboť připravují stohy papíru pro jednání zastupitelstva.  

Na některé věci si nechceme zvykat. Já osobně si například nezvyknu na návštěvy na 

kriminální policii. Momentálně jsou vedeny proti zastupitelům tyto kauzy: obecní lesy, 

obecní komunikace, nově i směna hasičské zbrojnice (Elap – Drobná provozovna). 

Někteří zastupitelé přestávají mít chuť za těchto podmínek a pod takovýmto nátlakem 

pracovat pro obec. Je to škoda. 

 Věřím, že se nenecháte připravit o dobrou náladu a společně se potkáme na některé 

z akcí, které naše organizace pro občany pořádají.  

        Václav Vojtíšek, starosta obce 

Výpis z usnesení ze 13. schůze Rady obce Světlá Hora 

konané dne 7. 9. 2015 
 

Rada obce schválila: 

 rozpočtové opatření č. 5/2015 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2015 

 kupní smlouvu za účelem realizace projektu „Třídění a likvidace BRO v obci Světlá 

Hora“  

 smlouvu o dílo k akci „Snížení energetické náročnosti objektu obecního úřadu Světlá 

Hora“  

 poskytnutí finančního daru ve výši 20. 000,- Kč pro SDH Světlá Hora  
 

Rada obce vzala na vědomí: 

 materiály předložené členy ZO k projednání na zasedání zastupitelstva obce dne 21. 

9. 2015 

 ústní zprávu člena rady obce a předsedy komise sociální, zdravotní, školské, kulturní 

a redakční rady Zpravodaje týkající se problematiky obecního Zpravodaje 
 

Rada obce odložila: 

 do příští schůze rady obce schválení pronájmu bytové jednotky č. 4 nacházející se 

v domě Světlá 422, Světlá Hora, na poz. st. 584 v k.ú. Světlá ve Slezsku, o celkové 

výměře podlahové plochy 38,15 m2, z důvodu objasnění a upřesnění podané 

nabídky  
 

Rada obce uložila: 

 starostovi svolat jednání finančního výboru za jeho účasti 

 členu rady obce a předsedovi Komise sociální, zdravotní, školské, kulturní a 

redakční rady Zpravodaje, aby přednesl ústní zprávu týkající se problematiky 

obecního Zpravodaje na nejbližším zasedání zastupitelstva obce 
 

Celé znení  usnesení rady obce naleznete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce 
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Výpis z usnesení z 8. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora 

konaného dne 21. 9. 2015 
 

 

Zastupitelstvo obce schválilo: 

 záměr na prodej  pozemku parc.č. 995/24 ostatní plocha - jiná plocha o výměře 949 

m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku 

 dotaci z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2015 ve výši 576. 453,08 Kč na nákup 

dopravních automobilu pro jednotku požární ochrany Světlá Hora 

 smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2015 uzavřenou 

mezi Moravskoslezským krajem, 28. října 117, 702 18 Ostrava a Obcí Světlá Hora, 

Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím podpisem 

 vypracování Strategického plánu obce 

  uveřejňování formulářů žádostí pro fyzické a právnické osoby na webových 

stránkách obce v souborech, do kterých je možné žádosti přímo vypisovat 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí: 

 zprávu o činnosti rady obce za období od 22. 6. 2015 do 21. 9. 201 

 zápis ze zasedání Osadního výboru Dětřichovice 

 zápis ze zasedání kontrolního výboru 

 ústní zprávu týkající se problematiky obecního Zpravodaje 
 

Zastupitelstvo obce odložilo: záměry na prodej a prodeje pozemku většinou z důvodu 

čekání na nový územní plán 
 

Zastupitelstvo obce neschválilo: 

 prodej části pozemku parc.č. 216/7 ostatní plocha o výměře cca 730 m2 z celkové 

výměry 1225 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, společnosti DOLMENS Building s.r.o., 

Světlá 324, 793 31 Světlá Hora, z důvodu nevyhovujících prostor pro stavební firmu, 

jedná se o klidovou zónu a zahrádkářskou oblast 
 

Zastupitelstvo obce zvolilo: 

 členkou finančního výboru pí Janu Skálovou, Světlá 419, Světlá Hora 
 

Zastupitelstvo obce oce uložilo: 

 starostovi, aby při přípravě obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů předložil veškeré podklady k projednání finančnímu výboru 

 starostovi, aby vyvolal jednání se Správou silnic Moravskoslezského kraje ohledně 

opravy státní komunikace parc.č. 651/1 k.ú. (Suchá Rudná – Kyselka) a opravy 

mostu na státní komunikaci 

 starostovi, aby vedl jednání ohledně úpravy „náměstíčka“ v Suché Rudné za účasti 

osadního výboru a Zkrášlovacího spolku Suchá Rudn 
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 starostovi, aby vedl jednání ohledně opravy místní komunikace v Podlesí (úsek od 

státní silnice směrem k RD manž. Kodedových) 
 

Zastupitelstvo obce pověřilo: 

 finanční výbor, aby zpracoval návrh vnitřního předpisu obce pro zadávání veřejných 

zakázek 
 

Celé znení  usnesení zastupitelstva obce naleznete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení zastupitelstva obce 

Michaela Marková 

Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

 

Na zářijové zastupitelstvo obce (ZO) naše uskupení 5 zastupitelů předložilo 25 návrhů usnesení v písemné 

podobě, což bylo v souladu s jednacím řádem ZO. Tímto jsme využili své zákonné právo zastupitelů. 

V krátkosti vás zde seznámíme, na jaké oblasti jsme se zaměřili a také s jakými výsledky. 

1. Jmenovité zapisování hlasování u zastupitelů. Podle nás není správné se za své hlasy schovávat, viz 

oblíbené:“ to já ne, to ZO“, „již si nepamatuji“. Tímto návrhem jsme sledovali, že každý z nás vezme na 

sebe svůj díl odpovědnosti vycházející z hlasování při hospodaření s obecním majetkem a také jsme chtěli 

zajistit odpovědným zastupitelům právní ochranu v návaznosti na transparentnost a doporučení státní 

správy. Bohužel zůstali jsme osamoceni (nikdo se k nám nepřipojil při hlasování), čímž tento návrh 

neprošel! 

2. Návrhy týkající se rozpočtu obce.  

2.1. Rozpočtové opatření. Omezení Radě obci (RO) stávající neomezenou pravomoc rozhodovat o 

rozpočtu obce během roku, nově do limitu 250.000,-Kč při RO. Nakonec byl tento návrh i s naším 

souhlasem odložen na další ZO, kdy starosta k tomuto slíbil navíc vyjádření auditora obce. 

2.2. Předkládání na ZO mandatorní výdaje obce. Nikdy nám nebylo předloženo, vyčísleno, jaké výdaje 

z celkových jsou mandatorní (nutných pro činnost obce), čímž nám při schvalování rozpočtu nebylo 

dostatečně jasné, kolik vlastně má každoročně obec finančních prostředků na investice. Po debatě byl tento 

návrh skoro jednomyslně přijat.  

2.3. Příspěvky na prvňáčky. Navrhovali jsme jednorázový příspěvek ve výši 3.000,-Kč, včetně 

vypracování podmínek pro získání této dotace z obce od roku 2016 dále. Jelikož nám bylo sděleno, že školy 

mají možnost čerpat finanční prostředky z jiných programů, tak i za našeho souhlasu (ne sice 

jednomyslnému) došlo ke stažení toho bodu z programu ZO.  

2.4. Osvobození důchodců od placení odpadů. Ročníky narozené 1946 a starší jsme navrhli osvobodit od 

poplatků počínaje rokem 2016 a pak toto posunovat dále tj. od 70 let. Bohužel zůstali jsme osamoceni (nikdo 

se k nám nepřipojil při hlasování), čímž tento návrh neprošel! 

3. Obecní den naší obce. Navrhujeme připravit pro občany den obce a to buď společně v termínu 

Jezdeckého dne, nebo odděleně od něj. Tento bod byl odložen i s naším souhlasem, neboť se zaúkolovala 

kulturní komisy připravit anketu, návrhy za přispění občanů.  

4. Odpadové hospodářství.  

4.1. Prominutí poplatků za odpady. V návaznosti na republikové zkušenosti jsme pro prominutí těchto 

poplatků u sirotků, či u dětí bez rodičů do jejich plnoletosti. Tento bod byl odložen, jelikož náš návrh měl být 

podán v rozporu s ochranou dat těchto dětí. Nechceme vytvářet žádné rozhodnutí na ZO v rozporu 

s legislativou a dále jsme byli ujištěni starostou, že se toto netýká u nás podle žádných dětí, tak jsme toto 
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odložení podpořili. 

4.2. Každoroční předkládání podkladů na ZO. Požadovali jsme, aby ke každoročnímu schvalování 

vyhlášky k odpadům, poplatkům, jsme dostávali více konkrétních informací k množství vyprodukovaných 

odpadů, cen atd. Po debatě jsme souhlasili, aby tento návrh byl ke konkretizaci přesunut na finanční výbor, 

kterému se vše musí předložit. A pak na ZO. 

5.1. Ochranné pomůcky pro zaměstnance obce a VPP. Jelikož jsme postrádali skutečnost, že na obci nebyl 

vnitřní předpis k ochranným pomůckám pro zaměstnance a VPP, tak jsme toto předložili. Nakonec tento bod 

prošel ZO jen o jeden hlas s tím, že starosta si vzal za své vypracovat normu pro obec, která pak bude 

předložena na ZO, čímž se tyto výdaje mohou objevit i v rozpočtu obce pro kalendářní rok, což v minulosti na 

obci nebylo. 

6. Výstavba a rozvoj obce. 

6.1. Strategický dokument rozvoje obce. Tento dokument na obci nemáme zpracovaný, což má za následek, 

že naše obec nemůže dosáhnout na některé typy dotací, což určitě není pro obec hospodárné. Proto tento náš 

návrh. Několik zastupitelů se k nám přidalo a tak se začne tento dokument na obci připravovat i s přispěním 

odborné firmy. 

6.2. Revize uzavřených kupních smluv na pozemky k výstavbě. Tímto jsme chtěli prověřit zpětně do roku 

2000, jestli prodej pozemků k výstavbě obydlí z vlastnictví obce, byli k tomuto účelu uskutečněné. Tímto 

jsme chtěli získat kvalitní informace za dostatečné období. Bohužel nezískali jsme podporu (jeden hlas 

k našim byl málo), čímž tento návrh neprošel! Na základě těchto skutečných informací, jsme připravili další 

dva návrhy a to. 

6.2.1. Revizi pozemků obce pro možnou výstavbu. Jsme pro vypracování seznamu parcel obce na prodej 

podle jednotlivých účelů a pak tyto pozemky nabídnout třeba přes web, či úřední desku obce k nahlédnutí pro 

možné zájemce. Takové informace podle nás postrádáme. Jak jistě víte, tak nyní je před schválením Územní 

plán obce a tak jsme souhlasili, aby byl tento bod stažen z programu ZO do jeho schválení (předpoklad konec 

roku 2015). 

6.2.2. Předkupní právo obce na pozemky. Zasazujeme se, aby při každém prodeji majetku obce, byly vždy 

v kupní smlouvě specifikované podmínky prodeje (například výstavby RD, chaty aj) a při nesplnění této 

podmínky, by pak obec uplatnila předkupní právo (navrhujeme zpětný odkup za 80% z kupní ceny, čímž 20% 

by byla pokuta pro nesplnění podmínky prodeje). Tímto se snažíme zabránit spekulaci s obecním majetkem 

na úkor obce, a pak by snad obec mohla transparentně nabízet dostatek pozemků obce pro možnou výstavbu. 

Jelikož nám bylo sděleno, že je třeba takový zásah do kupních smluv obce projednán s právníky, tak bylo 

projednávání odloženo do jejich vyjádření. Podpořili jsme takový postup. 

7. Investice do majetku obce. V současné době obec nemá zpracovanou vnitřní směrnici pro veřejné 

zakázky, a jelikož skutečný stav veřejných zakázek se nám nezamlouval, tak jsme navrhli, co doporučuje 

státní správa. Nakonec tento bod prošel ZO nadpoloviční většinou. 

8. Evidence a dokumentace obce. Při návrzích jsme čerpali ze zákona o obcích a také pak v návaznosti 

z metodiky a doporučení právníků ministerstva vnitra ČR, Svazu měst a obcí a v neposlední míře i z nálezů 

ústavního, či nejvyššího soudu.  

8.1. Odůvodňování materiálů předkládaných na ZO. Dostáváme některé materiály na ZO s 

nedostatečným odůvodněním při prodeji. Jelikož nebyla vůle se shodnout, tak došlo z naší strany ke stažení 

tohoto bodu z programu i z důvodů připravované novele zákonu o obcích, ve které se již s tímto odůvodnění 

počítá ve smyslu hodné zvláštního zřetele. 

8.2. Doložky k uzavíraným smlouvám. Ve skutečnosti máme zdokumentováno, že se na obci uzavírali a 

uzavírají smlouvy, které se musejí schvalovat orgány obce (RO,ZO) a jejich schvalovací čísla usneseních 

nejsou v těchto smlouvách uváděné (viz smlouvy o dílo). Tímto jsme chtěli napravit tento stav, aby doložky 

byly u všech smluv. Nyní jsou pouze u kupních. Dále jsme navrhovali, aby u nich byly dvě přílohy (záměr a 

usnesení orgánu obce). Bohužel nezískali jsme podporu (jeden hlas k našim bylo málo), čímž tento návrh 

neprošel! 

8.3. Dokumenty na webových stránkách obce. Navrhovali jsme zajistit takové podmínky, aby občané a 

firmy si mohli tiskopisy stáhnout z webu obce do svého počítače a pak si u sebe žádosti vyplnit, uložit, což 

v současné době u všech dokumentů nelze, protože se mohou pouze vytisknout a pak jen ručně vyplnit a při 

dnešní počítačové době to je již překonané. Jsme přesvědčeni, že obec má zajišťovat vždy kvalitní služby pro 
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občany a firmy. Nakonec tento bod prošel ZO, kdy tento návrh podpořilo mimo nás dalších 5 zastupitelů. 

9. Obecní lesy. O této problematice jste byli ve zpravodajích dostatečně informováni a tak jsme chtěli znát i 

stanovisko k tomuto tématu od zastupitelů, a proto jsme navrhli dvě usnesení. Bohužel nezískali jsme podporu 

(jeden hlas k našim byl málo), čímž předkládané 2 návrhy neprošly! Kdo bude chtít znát naše argumenty 

k prodeji lesů a následně k vrácení lesů zpět do majetku obce v roce 2009, tak si napište na email: 

alois.simcik@seznam.cz. 

10. Veřejné osvětlení.  

10.1. Ekonomické posouzení. Mezi budujícím veřejným osvětlením tj. sodíkové lampy do stávající doby s 

novou technologií LED systémem, v návaznosti na budoucí náklady za energii, neboť mají menší kW spotřebu 

a životnost je garantována min. 15let. Bohužel nezískali jsme podporu (jeden hlas k našim byl málo), čímž 

tento návrh neprošel!  

10.2. Prověřit skutečnost, že při budování nových sloupových veřejných osvětlení. Od roku 2013 jsem 

pravidelně upozorňoval na budování osvětlení. Přesun kabelů ze sloupů nově do země, či stavění nových 

sloupů s tím, že nemůže obec toto provádět tímto způsobem. Starosta vždy na tyto podněty odpovídal, že obec 

dělá vše dle platné legislativy. Až nyní jsme se obrátili na MÚ v Bruntále a obdrželi jsme odlišné stanovisko. 

A tak jsme tento návrh vypracovali. Na ZO starosta konstatoval, že MÚ, na základě našeho dopisuje, obec 

vyzval k odstranění špatného postupu při těchto prací.  Je zarážející, že nikdo mimo nás toto usnesení 

nepodpořil, i když se zakládalo na skutečných základech! Položte si otázku proč? 

11. Kontrolní činnost ZO u veřejných zakázek z roku 2014. Jelikož nechceme do zpravodaje psát o našem 

zjištění dříve, než toto předáme k posouzení na veřejném zastupitelstvu a dále, protože se těmito zakázkami 

opět zabývá státní zastupitelství v Bruntále, tak jsme podali v tomto čase dva návrhy na usnesení. Tyto návrhy 

byly zatím pouze k jedné veřejné zakázce „cesty parcelního čísla 1817/: Šidlík – Vach“ a to: 

11.1. Jestli nedošlo ke škodě vyřazením vítěze veřejné zakázky. 

11.2. Jestli nedošlo k překročení pravomoci úřední osoby při správě cizích majetku (obce). Přesně jak 

jsme očekávali, tak nikdo se k nám nepřidal! Položte si otázku proč? 

Tyto naše kroky zastupitelů jsme podle našeho názoru předložili v dostatečné písemné podobě, což si 

můžete ověřit na webu obce – obecní úřad – materiál na ZO. Určitě se nechceme schovávat za ústní zprávy. 

Upřesňujeme, že každý návrh na ZO může projít pouze se souhlasem minimálně 8 hlasů. My máme pouze 5, 

takže je logické, že musíme hledat podporu pro naše návrhy. Tímto způsobem se snažíme pracovat pro 

obec, čímž snad jasně dokladujeme, že nám není lhostejno, jak se na obci hospodaří, či jakými postupy.  

Na tomto ZO nás zarazily skutečnosti, o které se s Vámi chceme podělit: 

Ozývaly se hlasy z obecního úřadu, že těmito návrhy zatěžujeme pracovníky obce! 

Radní obce navrhl, aby se ZO konalo pouze do 20 hodin, protože po tomto času přestává myslet! Proč toto 

nikdy neuplatnil, když se projednávaly návrhy z RO někdy v minulosti po 20 hodině? Nakonec se jednalo 

skoro do 21 hodin a nic se nedělo!!!! 

Někteří dlouhodobí radní obce hlasovali při našich návrzích většinou tak, že se zdržovali hlasování! Ve 

skutečnosti se má takhle hlasovat, jestliže se nemůže rozhodnout se znalosti věci. U těchto radních nás to 

překvapilo, protože určitě za tu dobu ve funkci znají legislativu. Na druhou stranu nás neznepokojuje, když 

takhle hlasovali noví zastupitelé, kteří se pomalu seznamují s problematikou obecní samosprávy. 

Zpracoval Alois Šimčík s pověřením uskupení zastupitelů (Mgr. Andrea Meluchová, Marcela Hromádková, 

Jozef Zajac, Pavel Skála)  

Příspěvky občanů 
 

Úspěch Farmy U Stromovouse v Národní soutěži malých výrobců sýra. 
 

Třetí ročník této soutěže proběhl pod záštitou ministra zemědělství Ing. Mariana Jurečky a 

s podporou Ministerstva zemědělství ČR opět v rámci úspěšného Festivalu tradičních sýrů 

Čech, Moravy a Slovenska pořádané v historickém centru Mikulova ve dnech 19. a 20. 
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září 2015.  

Soutěže se zúčastnilo 32 farem z Čech, Moravy a Slovenska a porota hodnotila 92 

výrobků. Soutěžilo se ve třech kategoriích -  výrobky z kravského, kozího a ovčího 

mléka a ve třech třídách v každé kategorii. V této ostré konkurenci naše malá farma 

dosáhla vynikajícího úspěchu. Do soutěže jsme přihlásili naše výrobky z kozího a 

kravského mléka.  Do kategorie „výrobků z kravského mléka“ jsme do soutěže nasadili 

náš nový výrobek Jesenický skřítek - smetanový tvarohový krém s borůvkovým 

domácím džemem, který svou premiéru zvládl skvěle a v třídě „speciality“ se umístil na 

druhém místě.  V kategorii „výrobky z kozího mléka“ třídy „nezrající sýry včetně 

tvarohu“ skončil náš Kozí tvaroh na třetím místě.  A v kategorii „výrobky z kozího 

mléka“ třídy „speciality“ obhájil náš Uzený kozí oštěpek třetí místo z předchozích 

ročníků. 

O náročnosti soutěže svědčí i to, že v porotě hodnotitelů zasedli velmi zkušení odborníci 

např. profesoři VOŠ mlékárenské, či vedoucí pracovníci výzkumného ústavu 

mlékárenského ze Žiliny. Předsedou poroty byl vážený pan  Ladislav Likler, jeden 

z největších evropských odborníků na sýry a nositel prestižního francouzského ocenění 

„Řádu Rytíře  Camembertu“. Víme ale, že nejdůležitějšími porotci naši práce jsou naší 

zákazníci, kteří se k nám pro ten svůj sýr, či výrobek vrací. 

Z úspěchu máme velkou radost, zejména po pro nás těžkém období letošní zimy a jara, 

kdy jsme se potýkali s  vážnými zdravotními problémy jednoho z nás a také tragédiemi v 

okruhu nejbližší rodiny. Je to pro nás velké povzbuzení a další motivace do práce 

a  tvůrčích nápadů. 

Úspěch to není jen náš, ale i nádherného kraje, kde žijeme, a který jsme 

reprezentovali. Je to úspěch pastvin ve Staré Vodě, Světlé Hoře i úspěch zdejších 

lidí, kteří nám nezištně pomáhají, za což jim touto cestou děkujeme.  

Informace pro ty, kteří o nás ještě toho moc neví. 

Naše farma chová čistokrevné české plemeno kozy hnědé krátkosrsté a jsme zároveň 

farmou plemennou. Ministerstvo zemědělství nás zařadilo do „Národního programu 

konzervace a využívání genetických zdrojů zvířat významných pro výživu a 

zemědělství“. Dále chováme anglické plemeno krávy Jersey, opět čistokrevné a opět 

jako plemenná farma. Jde o plemeno mléčné krávy, jejíž mléko je právě určeno na 

zpracování, protože i přes menší nádoj má nesmírnou kvalitu. Tučnost 6-7% a bílkovinu 

4-5%. Navíc jde o plemeno velmi kamarádské a přítulné, ale náročné na chov, neboť 

sami plemenáři říkají, že jde o šlechtu mezi skotem, a to se vším všudy. Proto je toto 

plemeno u nás zatím málo chované. V obou případech jde o chov pastevní, kdy 

využíváme množství bylin, které na jesenických loukách rostou a naše zvířata je umí 

zpracovat do mléka, což se následně projeví i na vysoké kvalitě a zdraví výrobků. 

Všechna naše zvířata mají svá jména a jsou našimi kamarády, členy rodiny. Chováme se 

k nim s úctou a respektem, protože celý svůj život věnují tomu, aby uspokojila potřeby 

nás, lidí. Mléko zpracováváme ve své vlastní malé mlékárně a sýrárně. Výrobky můžete 

zakoupit přímo a pouze na naší farmě. O prodeji na trzích, či dodávkách do obchodů, 

vzhledem k vytíženosti naší vlastní prodejny, neuvažujeme. Navíc naší filozofií je, aby 

zákazník nakupoval u svého farmáře, kterého zná, ví, jak se chová ke zvířatům a 

v jakých podmínkách a jak vyrábí, a ne u anonymních prodejců anonymních výrobků, o 
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kterých nic neví. V naší prodejně si můžete koupit sýry čerstvé nezrající, polotvrdé a tvrdé 

zrající, jogurty standartní i smetanové, tvarohy a tvarohové výrobky, máslo, atd. Jsme ve 

dvouleté čekací lhůtě na Bio výrobky. Naše kozí sýry můžete také ochutnat v nově 

otevřeném Wellness hotelu PERAS v Ludvíkově, kde v rámci jejich naprosto skvělé a 

jedinečné kuchyně mistři kuchaři z našich sýrů vyrábí báječné saláty. 

S úctou k Vám, našim zákazníkům, manželé Zámečníkovi,  

Farma U Stromovouse, Stará Voda 114, Světlá Hora. 

www.farma-u-stromovouse.webnode.cz 

www.facebook.com/farmaustromovouse 

Úvodník 

Reaguji na výzvu v zářijovém zpravodaji po příspěvcích do Zpravodaje Světlé Hory. Ač v této 

obci mám trvalý pobyt, navštěvuji ji čas od času. Může se stát, že třeba budu ve svých 

příspěvcích odtažitá od dění, se kterým nejsem úplně sžitá, na druhou stranu cítím ke své rodné 

vsi jistý dluh. V myšlenkách jsem stále ve Světlé – je to místo, kam se ráda vracím a jsem ráda 

za nadhled, který mi tamější pobyt přináší. 

Pokusila bych se sepsat pár úvah o této obci, a pokud čas dovolí, přidat také převyprávění 

kroniky, místních pověstí atp. Domnívám se, že se život v této „střediskové“ obci začíná 

částečně ubírat správným směrem. Ráda bych ale vynechávala přesná pojmenování osob, 

polopravdy a nedej bože politiku. Snad mé výplody budou snesitelné a čitelné. 

Pavla Kubošová 

O kořenech 
 

V tomto příspěvku se trochu dotknu politiky, i když to je trochu proti mému předsevzetí. 

Ale je to důležité k pochopení souvislostí. Zajímavé na Světlé Hoře je například promísení 

původní „německé“ architektury se stavbami vzniklými v minulém století a také nedávné 

současnosti. Starší domy jsou bytelnější, zato ale náročnější na opravy. Soudobější 

architekturu pravděpodobně nemine stejný osud, je ale otázkou, zda-li rovněž také tolik 

vydrží. 

Při procházkách po okolní přírodě mě napadá zvláštní pocit. Teprve v knize o Vladimíru 

Morávkovi, jsem mu musela dát za pravdu - bývalé Sudety jsou tak trochu prosycený 

pocitem křivdy. Dlouho jsem nechápala, proč se stále potomci původních obyvatel do 

obce vrací, dnes je už bohužel chápu. Morávek také píše o tom, že například v Bruntále 

jsou potoky vydlážděné německými náhrobními kameny. Tato skutečnost se mi zdála 

děsivá, ale je tomu tak. Dekrety jsou ovšem stále legitimní. 

Po druhé světové válce začaly u nás psát nové „české“ dějiny. Vypadá to však, že co bylo 

po snad staletí budováno, promyšleno a snad i prožito má také svou cenu. Starší domy a 

plodné ovocné stromy by toho mohly být svědky, pokud se nepletu. 

Pavla Kubošová 

 

http://www.farma-u-stromovouse.webnode.cz
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Příspěvky místních spolků a sdružení 
 

Obec Světlá Hora a Světelská pohoda pořádají tradiční 

 

obecní zabíjačku, 

 

na kterou jsou všichni srdečně zváni. 

 

V sobotu 3. října u přístavby mateřské školy od 10 hodin budou připraveny 

pochoutky z vepřového masa, něco sladkého od našich místních kuchařek a k tomu 

kafíčko, svařáček, vařonka a jiné nápoje. 

Přijďte s námi strávit příjemný den s dobrým jídlem, pitím a hudbou. 

Světelská pohoda 

 

SVĚTLOHORSKÝ ŽELEZNÝ HASIČ - 3. ROČNÍK 
 

  Sbor dobrovolných hasičů Světlá Hora vás tímto zve na již 3. ročník stále populárnější 

soutěže TFA o nejsilnějšího hasiče či hasičku. Na soutěžící čeká na náročné trati celkem 

11 úkolů. 

 

Datum konání:  sobota 17. října 2015 

Místo konání:              parkoviště před Domem  

                                    s pečovatelskou službou  

                                    Světlá Hora 

Prezence:    8.30 – 9.30 hodin 

Porada soutěžících:   9.30 – 10.00 hodin 

Začátek soutěže:         10.30 hodin 

SDH Světlá Hora 

 

 

Mladí hasiči měli napilno i v září 
 

   Mladí hasiči SDH Světlá Hora se v sobotu 5. září zúčastnili krajské 

soutěže „O pohár starosty Krasjkého sdružení hasičů“ v Ostravě - 

Martinově. Mezi 33 družstvy ve dvou kategoriích jsme měli zastoupení v 

kategorii mladších i starších žáků. Na programu byly dvě disciplíny - 

požární útok a štafeta na 4 x 60 metrů. 

   V požárním útoku obsadili mladší žáci 10. místo a ve štafetě skončili 

na 14. místě. V součtu obou disciplín to stačilo na celkové 14. místo. Stejná příčka v 

konečném hodnocení patřila i starším žákům. V požárním útoku obsadili pěkné 8. místo, 

ale štafeta s 15. místem je posunula v pořadí dozadu. 

    O týden později startovali naši žáci na pohárové soutěži v Moravskoslezském Kočově, 

a to hned se třemi kolektivy. V mladší kategorii obsadilo A družstvo 2. místo a B 

družstvo skončilo na 3. místě. Starší žáci obsadili 2. místo. Obě kategorie vyhráli mladí 
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hasiči z Holčovic. 

    Další sobotu 19. záři startovala všechna tři družstva na pohárové soutěži ve Slezských 

Rudolticích. Velmi dobrého výsledku dosáhlo A družstvo, které vyhrálo kategorii 

mladších žáků a celkovým časem zústalo o necelou sekundu za nejlepším časem starších 

žáků z Třemešné. Putovní pohár jim tak utekl o pověstný fous. B družstvo skončilo těsně 

na 4. místě. Ve starší kategorii se našim hasičům již tolik nedařilo a obsadili 7. místo z 9 

družstev. 

    O víkendu 25. - 27. září se náš kolektiv zúčastnil soustředění mladých hasičů v 

Holčovicích v rámci přípravy na nový ročník hry Plamen, který bude zahájen v sobotu 3. 

října 2015 v Osoblaze závodem požárnické všestrannosti a štafetou požárních dvojic. 

Na programu soustředění tak byla samozřejmě hlavně příprava na obě disciplíny, ale zbyl 

čas i na další hry a zábavu  

O pohár starosty obce 
 

V sobotu 12. září 2015 přivítal pan Václav Vojtíšek, starosta obce 

Světlá Hora, 11 družstev mužů a 2 družstva žen již na 19. ročníku 

soutěže „O pohár starosty obce“ a 4. ročníku „Memoriálu pana Petra 

Šnýdla“. 

V obou soutěžích předvedla všechna družstva velmi dobré výkony a 

především první 3 družstva mužů dosáhla výborných časů. Zahanbit 

se ale nenechaly ani ženy obou družstev. 

Výsledky pohárové soutěže: 

muži 1. SDH Široká Niva  ženy: 1. SDH Janovice 

            2. SDH Vrbno p. Pr.   2. SDH Široká Niva 

            3. SDH Břidličná 

            4. SDH Janovice 

 5. SDH Stará Ves 

 6. SDH Suchá Rudná B 

 7. SDH Valšov 

 8. SDH Světlá Hora 

 9. SDH Václavov 

          10. SDH Moravský Kočov 

          11. SDH Suchá Rudná A 

Výsledky memoriálu: 

muži 1. SDH Vrbno p. Pr.  ženy  1. SDH Janovice 

 2. SDH Široká Niva   2. SDH Široká Niva 

 3. SDH Janovice 

Na 7. místě skončila Suchá Rudná A a družstva Světlá Hora a Suchá Rudná B skončila 

společně na 9. místě. 

Na závěrečném vyhodnocení převzala nejlepší družstva poháry a diplomy. Děkujeme 

všem, kteří se na přípravě soutěže podíleli a hlavně panu Josefu Příhodovi, hlavnímu 

rozhodčímu celé soutěže. 

Zdeněk Hudec 



Strana 14 

ŘÍJEN 2015 

 

 

ZUMBA 

Pro velký počet nových nadšenců zumby, hlavně z řad 

dětí, jsme přidali jeden cvičící den navíc. 

Budeme se scházet každý pátek od 18.00, ZUMBÍK bude 

nejen pro děti, ale také pro  začátečníky, kteří si ještě 

netroufají na zavedené dny. 

Moc se na všechny těším Andrea Lukaštíková 

 

Poslední srpnovou sobotu, jsme  spolu s Ivanou Mozolovou připravily dětské zábavné 

odpoledne. Zumba pod širákem byla pro nás 

veliká výzva, které jsme se myslím, podle 

mínění většiny přihlížejících, zhostily s 

úspěchem. Spokojení byli cvičící, kteří byli za 

svou odvahu odměnění občerstvením, i dle 

jejich reakcí, přihlížející diváci. 

Kromě tančení zumby, byly pro děti 

připraveny i hry se sladkou odměnou a 

hlavním trhákem byla pěna od hasičů.  

Myslím, že se všichni skvěle pobavili a s 

radostí se rozloučili s prázdninami. 

Chtěly bychom poděkovat hlavnímu sponzorovi p. Tomáši Paceltovi, pí Ivaně Mozolové 

za pitný režim, který měli všichni cvičící zdarma, a hlavně světlohorským hasičům, kteří 

si  ve svém volnu na nás udělali čas. 

Andrea Lukaštíková, Veronika Haluzová, Ivana Mozolová. 

. 

FESTIVAL  DRAČÍCH  LODÍ Slezská Harta a Světlohorská tsunami opět na startu  

   Ve dnech 28.-29. 8. 2015 proběhl v leskovecké zátoce druhý ročník 

Festivalu dračích lodí. „Pojeď s náma na dračí lodě“ takto většinou zněla 

první věta, když jsme oslovovali a sháněli dvacetičlennou posádku. V den 

tréninku ještě nebyla posádka zcela kompletní. V den závodu pádleři ve 

věku 11 až 68 let už v lodi seděli v plném počtu.“5,4,3,2,1 start“, zazněl 

povel startéra a nám první rozjížďka úsměv na tváři nevykouzlila. O to 

však bojovnější byly jízdy následující, a to, co nám chybělo v technice, 

jsme nahradili hrubou silou a odhodláním postupovat do dalších rozjížděk 

závodu. Dračí tým si nakonec v konkurenci 16 týmů vyjel neočekávaně dvě 6. místa 

(sprint na 200 m a závod na 1000 m). A za rok? Jedeme. Tak nezapomeňte, ve stejnou 

dobu, bude zapotřebí pádlery znovu.  

S vodáckým Ahóój v roce 2016 

Libor, Jiří, Honza, Otto, Katka, Petr, Hanka, Natali, Mirek, Bob, Jarda, Libor, Dáša, 

Andrys, Hela, Vlastik, Táňa, Robin, Verča, Mates a Pavla 
 

PS. TJ Světlá Hora děkujeme za zapůjčení dresů, Obci Světlá Hora za zapůjčení laviček a 

stolů.  62 fotografií z akce naleznete na webu bruntalsky. denik.cz 
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Základní škola v Andělské Hoře informuje 

Školní rok 2015/2016 jsme zahájili v úterý 1. 9. 2015 slavnostním uvítáním a 

tradičním focením tříd před budovou školy. Fotografie ze slavnostního zahájení najdete 

také na školním webu: www.zsandel.net.  Rovněž jsme zahájili činnost v zájmových 

útvarech. Jejich definitivní seznam naleznete již brzy na našich stránkách a v dalším 

vydání obecních zpravodajů. Kromě florbalového, tenisového a zálesáckého kroužku 

hodláme otevřít kroužek knihovnický, šachový, výtvarný, dílenský, kroužek ve hře na 

kytaru a náboženská a etická výchova. 
 

PROJEKTY 

V tomto školním roce se naše škola zapojí do dvou projektů – „Výzva č. 57“ a „Šachy 

do škol“. Výzva č. 57 MŠMT – Operační program Vzdělávání pro konkurenceschopnost 

je zaměřena na rozvoj technických dovedností žáků na druhém stupni základní školy a 

rozvoj profesních dovedností učitelů pro výuku zaměřenou na zlepšování technických 

dovedností žáků základní školy. Díky tomuto projektu budeme moci vybavit naši školní 

dílnu nářadím a potřebami pro žáky v ceně cca 160. 000,- Kč.  

Cílem projektu Šachy do škol není vychovávat šachové mistry, ale nabídnout dětem již 

v raném věku možnost, aby pomocí hry všestranně rozvíjely své mentální schopnosti, 

které se jim budou hodit nejen během školní docházky, ale i v dalším životě. Šachy budou 

vedeny jako povinný vyučovací předmět v rámci matematiky a školní kroužek. 

Co nás čeká v měsíci říjnu 

Ve čtvrtek 1. října se naši žáci zúčastní okresního kola závodů v přespolním běhu 

základních škol, které se tradičně koná v Břidličné. Naši školu budou reprezentovat žáci 2. 

stupně z VI., VII., VIII. a IX. A.  

V průběhu října se rozběhne příprava prací na zkulturnění školní zahrady a dvorku. 

Návrh rekultivace dvorku zpracovali pod myšlenkou „Využijme to, co máme a ostatní ne“ 

zaměstnanci naší školy (pan Sajkala, paní Bujnochová a pan Bujnoch). Obnova a 

zkulturnění pozemku zabere mnoho času, proto hodláme s pracemi začít ještě v říjnu, 

dokud nám to počasí dovolí.  

Informace ze školní jídelny 
Platbu za stravu na měsíc listopad můžete uhradit v posledním říjnovém 

týdnu v pondělí 26. října 2015 od 7:00 do 13:00 v kanceláři jídelny v ZŠ v 

Andělské Hoře.   
 

http://www.zsandel.net
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Termíny celoškolních akcí: 

 1. září     Zahájení školního roku + I. pedagogická rada 

 29. října - 30. října   Podzimní prázdniny 

 12. listopadu     II. pedagogická rada 

 12. listopadu     Třídní schůzky 

 12. listopadu    Den otevřených dveří  

 16. listopadu   Ředitelské volno 

 21. - 22. 12.    Ředitelské volno  

 23. prosince – 3. ledna   Vánoční prázdniny  

 7. ledna    Třídní schůzky 

 15. a 16. ledna   Zápis dětí do 1. třídy  

 21. ledna    III. pedagogická rada 

 28. ledna    Vydávání vysvědčení 

 29. ledna    Pololetní prázdniny 

 8. února – 14. února  Jarní prázdniny 

 konec února   Ples, karneval 

 24. března – 25. března  Velikonoční prázdniny 

 7. dubna    IV. pedagogická rada 

 7. dubna    Třídní schůzky 

 7. dubna    Výstava výtvarných prací 

 22. - 30. dubna   Přijímací zkoušky na střední školy 

 19. května   Akademie  

 2. června    Třídní schůzky 

 23. června   V. pedagogická rada  

 30. června   Konec školního roku + vydávání vysvědčení Ing.  

 

Radek Peňáz, ředitel ZŠ a MŠ Andělská Hora 

 

Dopravní výchova 9. A ve Vrbně pod Pradědem 
 

Během letních měsíců došlo na našich železnicích k několika vážným nehodám. To byl i 

důvod, proč začátkem září podnikla devátá třída exkurzi na vlakové nádraží do Vrbna pod 

Pradědem v rámci dopravní výchovy. 

Přednášku o železnici vedl s praktickými ukázkami Bc. Milan Fišr, který vystudoval 

Dopravní fakultu Jana Pernera Univerzity Pardubice se zaměřením na provozování dráhy 

a drážní dopravy a v současné době spolupracuje s dopravcem GW Train Regio, a. s. na 

rozvoji železniční trati Milotice nad Opavou – Vrbno pod Pradědem. Žáci byli seznámeni 
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např. s části kolejnice, návěstidel, zopakovali si 

důležitá čísla na záchranný integrovaný systém a byli 

poučeni o tom co dělat v případě, když auto zůstane 

stát na přejezdu mezi závorami. Žáci si též 

vyzkoušeli vypočítat příklad se zadáním za jakou 

dobu a čas zastaví vlak. 

Eva Kyšová 

 
Zprávy ze školní meteorologické stanice 

Období: 24. 8. – 23. 9. 2015 
Název stanice: Andělská Hora Nadmořská výška: 675 m n. m.  
Zeměpisná šířka: 50° 06' s. š. Zeměpisná délka: 17° 24' v. d. 

Poslední měřený měsíc byl jako na houpačce. Zažili jsme letní i podzimní teploty, 

konečně jsme se dočkali deště a během celého měřeného období nás ovíval většinou 

mírný vítr. Dá se říci, že léto podle naměřených teplot skončilo 1. září, kdy jsme naměřili 

poslední teplotu přesahující 30 °C. Poté už následovalo ochlazení s tolik vytouženými 

srážkami.                                                                                                            Eva Kyšová 

 

Mateřská škola ve Světlé Hoře informuje 
 

   Září bylo ve znamení babího léta usměvavé a veselé. Nové děti, které přišly do 

školičky, rychle otřely slzičky a zapojily se do her, zpívání a malování. Sluníčko 

nás také zatím láká ven, a tak si hrajeme na zahradě a chodíme pozorovat podzimní 

přírodu, která se nám nádherně vybarvuje. 

   V úterý 15. 09. 2015 jsme s dětmi zavítali do nové hasičské zbrojnice, kde nás čekalo 

zajímavé povídání s místními hasiči, ukázky a prohlídka auta i hasičárny a vyzkoušeli jsme si 

stříkání hadicí na cíl, hasičskou přilbu a jak se vlastně sedí v takovém velikém autě. Chci 

poděkovat za milé povídání p. Bezovi, p. Hudcovi, p. Bláhovi a p. Bezovi mladšímu, kteří nám 

vycházejí vstříc již několik let. 

   17. 09. 2015 zahájil svou činnost školičkový klub Světluška, kde si naše děti mohou vyrábět, 

Naměřené hodnoty meteorologických veličin v období 

24. 8. – 23. 9. 2015 

 datum hodnota 

Nejnižší naměřená teplota (°C) 21. 9. a 22. 9. 4 

Nejvyšší naměřená teplota (°C) 1. 9. 31 

Nejvyšší úhrn srážek (mm) 4. 9. 8,4 

Nejvyšší rychlost větru (km/h) 20. 9. 17,7 
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malovat, zazpívají si, zatancují… prostě dělají všechno, na co mají chuť a co je baví a láká. 

   21. 09. 2015 nás navštívilo divadlo Beruška s pěknou pohádkou „O myšce a krtkovi“. 
  

Co nás čeká. 

   V úterý 6. 10. 2015 pojedeme s našimi předškoláčky poprvé na projektový den do ZŠ za 

našimi kamarády, kteří již chodí do školy. 

   V úterý 20. 10. 2015 přijede do naší MŠ  divadélko s představením o 

hudebních nástrojích. 

   Ve čtvrtek 22. 10. 2015 zveme všechny rodiče i děti na již tradiční akci  

Podzimníček , která se uskuteční v přístavbě MŠ od 15.30. 
 

Důležité upozornění !!! 

   V době podzimních prázdnin 29. 10. a 30. 10. 2015 bude MŠ uzavřena. 

Vladislava Keilingová, zástupce ředite MŠ 

 

Inzerce: 

Prodám hrob v urnovém háji. Případní zájemci volejte na číslo 731 830 756. 

Kučera Pavel 
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Vloženo po uzávěrce říjnového čísla: 

Na zářijovém jednání zastupitelstva mne zaujal v diskusi příspěvek jednoho občana, který 

řekl, že „obecní zpravodaj by měl být jakousi výstavní skříní obce“. Chci se omluvit 

čtenářům, že náš zpravodaj takovýto v poslední době mnohdy není. Propírají se tu různé 

názory, některé příspěvky jsou publikovány bez korektur a tedy s chybami pravopisnými i 

stylistickými, některé názory nemají hlavu ani patu.  

Na jednání zastupitelstva jsem žádal zastupitele, aby svým příspěvkům věnovali náležitou 

pozornost.  Aby  příspěvky  byly  i  věcně  správné,  aby  nedocházelo  ke  zkreslování 

informací, k převracení faktů, k publikování neopodstatněných domněnek či dokonce lží. 

Také nechci, aby se ve zpravodaji objevovaly urážky, poplašné zprávy apod.  

Když jsme zpravodaj v této podobě začali vydávat, měli jsme docela jiné představy o jeho 

„kulturnosti“. Měl by spíše informovat o tom, co se v obci děje, co se chystá. O tom, co se 

povedlo. Měl by obsahovat zprávy z činnosti organizací, které v obci působí. Někomu se 

to daří (poděkování např. hasičům), někomu to nějak nejde.  

Podle mne není zpravodaj ani určen k tomu, aby občanům „tlumočil“ zprávy z jednání 

zastupitelstva. Kdo chce, jednání se zúčastní. Závěry si v plném znění může následně 

přečíst na obecním webu. Běžnému občanovi není snad potřeba podsouvat názor, jak které 

rozhodnutí zastupitelů má chápat.  

Na jednání redakční rady jsme se rozhodli, že příspěvky, které je možno chápat jako 

nactiutrhačné, poplašné nebo s náznaky osobních urážek, nebudeme zveřejňovat. Říkejte 

tomu klidně cenzura. Rád si to zodpovím. Mám pro to i právní dobrozdání.  

Přeji nám tedy pěkné počtení – alespoň snad od příštího čísla.  

Mgr. Leoš Sekanina, předseda komise a redakční rady 

Vzpomínáme…. 
 

Dne 9. 9. 2015 jsme vzpomněli nedožitých 60-ti let pana Jiřího Kvasničky. 

Z láskou vzpomínají manželka, děti s rodinami, bratr Radek s rodinou, 

rodina Gabrišova a Sohrova 

 

 

 

 

 

1.10.2015 vzpomeneme nedožitých 80-ti let pana 

Františka Plocka ze Suché Rudné. 

rodina Rapantová a Kopcovi 
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci říjnu 

oslaví svá životní jubilea 
 

86 let - Edeltruda Hofmannová , Světlá 
85 let - Danuše Skácelová, Suchá Rudná 
83 let - Libuše Daňková, Světlá 
82 let - Juraj Darida, Světlá 
82 let - Dana Peštová, Světlá 
79 let - Helena Malá Světlá 
77 let - Milada Patakiová, Světlá 
76 let - Božena Nováková, Světlá 
76 let - František Rosenbach, Světlá 
75 let - Danuše Ludvíková, Dětřichovice 
74 let - Eva Podoláková, Suchá Rudná 
73 let - Alena Panáčová, Dětřichovice 
72 let - Jiřina Grundová, Světlá 
65 let - Lubomír Janalík, Stará Voda 
 

 
 

 
Rozloučili jsme se…. 

Jaroslav Fila 
Jan Hoško 
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Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod 

číslem MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1. října 2015 v nákladu 640 výtisků. Vychází měsíčně.  

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 26.10.2015 v 15:00.  

Schůzka redakční rady je 26.10.2015 v 15.30 hod. 

Graficky zpracovala Radka Soroková 

Veškerá placená inzerce je redakčně neupravena. 




